



تعميــم رقم (Circular No(2021 / 52)

Date: 18/04/2021 التاريخ: 2021/04/18

To:

Greetings,

السادة/مقدمي خدمات العلاج الطبي

الى:

(المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي)

السادة/ شركات الضمان الصحي

(المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي)

السادة/ شركات إدارة مطالبات الضمان الصحى

(المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي)

Health insurance Companies

(licensed by DoH to operate in the field of health insurance)

Healthcare service providers

(licensed by DoH to operate in the field of health insurance)

Third Party Administrators "TPA"

(licensed by DoH to operate in the field of health insurance)

الموضوع: تغطية تكاليف الخدمات التشخيصية والعلاجية الخاصة بفيروس كورونا (كوفيد -19)

تحية طيبة وبعد ،،،

Services.

<u>Subject: Coverage of Coronovirus Disease</u>

(COVID-19) Diagnostic and Treatment

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

Reference is made to the Department of Health Circular No. (110) date 06/10/2020 with regard to coverage of Diagnostic and Treatment Services (COVID-19).

We would like to inform you that DoH decided to extend the validity of the measures stated in the above mentioned circular till 30th September 2021 and can be renewed if needed in due time.

For any enquiries in this regard, kindly contact Health System Financing Division.

Thanking you for your kind cooperation,,,

- Via Tel: 024193845
- Or by email healthsystemfinancing@doh.gov.ae

Thanking you for your kind cooperation,,,

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication"

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

إلحاقاً لتعميم دائرة الصحة رقم (110) الصادر بتاريخ 2020/10/06 بشأن تغطية تكاليف الخدمات التشخيصية والعلاجية الخاصة بفيروس (كوفيد-19).

نود أن نفيدكم بأن دائرة الصحة-أبوظي قد قررت تمديد العمل بالإجراءات الواردة بالتعميم آنف الذكر لغاية 30 سبتمبر 2021 وبمكن التمديد إذا استدعت الحاجة في حينه.

ولمزيد من المعلومات أو الاستفسارات بهذا الشأن، يرجى التواصل مع دائرة تمويل النظام الصحي.

- على هاتف رقم: 024193845
- أو بواسطة البريد الإلكتروني: healthsystemfinancing@doh.gov.ae

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

آملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

هذا التعميم للاحراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنش الإعلامي"

د. جمال محمد الكعبي وكيل دائرة الصحة



MAKE IT HAPPEN







تعميم رقم (110) Circular No

Date: 06/10/2020 2020/10/06

Hospitals and approved testing centers (licensed to operate in the field of health insurance in the Emirate of Abu Dhabi)

The National Health Insurance Company-Daman

(licensed to operate in the field of health insurance in the Emirate of Abu Dhabi)

Subject: Coverage of Coronavirus Disease (COVID-19) Diagnostic and 2019 Treatment Services السادة/ المستشفيات ومراكز الفحص المعتمدة (المرخص لهم من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان الصحي) السادة/ الشركة الوطنية للضمان الصحي – ضمان (المرخص لها من قبل دائرة الصحة للعمل في مجال الضمان

الموضوع: تغطية تكاليف الخدمات التشخيصية والعلاجية الموضوع: الخاصة بفيروس كورونا (كوفيد -19)

تحية طيبة وبعد ،،،

الصحي)

We would like to extend our greetings and wishing you all the best and success.

Reference is made to the Department of Health Circular No. (68) date 12/07/2020 with regard to coverage of Diagnostic and Treatment Services (COVID-19)

We would like to inform you that DoH decided to extend the validity of the measures stated in the above mentioned circular until end of year 2020 to be renewed if needed in due time.

For any enquiries in this regard, kindly contact Health System Financing Division.

• Via Tel: 024193845

Greetings,

• Or by email <u>healthsystemfinancing@doh.gov.ae</u>

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication" بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

إلحاقاً لتعميم دائرة الصحة رقم (68) الصادر بتاريخ 2020/07/12 بشان تغطية تكاليف الخدمات التشخيصية والعلاجية الخاصة بفيروس (كوفيد-19).

نود أن نفيدكم بأن دائرة الصحة-أبوظبي قد قررت تمديد العمل بالإجراءات الواردة بالتعميم آنف الذكر لغاية نهاية العام 2020 ويمكن التمديد إذا استدعت الحاجة في حينه.

ولمزيد من المعلومات أو الاستفسارات بهذا الشأن، يرجى التواصل مع دائرة تمويل النظام الصحى.

- على هاتف رقم: 024193845
- ا أو بواسطة البريد الإلكتروني:

 $\underline{health system financing@doh.gov.ae}$

آملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي"

S. Pe

د. جمال محمد الكعبيوكيل دائرة الصحة بالإنابة



عـــام / PUBLIC •

PO Box 5674 Abu Dhabi, U.A.E

+971 2 4493333
+971 2 4449822
doh.gov.ae

لا شيء مستحيل MAKE IT HAPPEN